
 

 

16 januari 2020 

Geacht College, 

De fractie van GroenLinks ontvangt signalen van inwoners uit Schaijk dat zij zich niet gehoord voelen 

in het proces dat plaatsvindt rondom de fusie van de huidige gemeente Landerd met de huidige 

gemeente Uden.  

Daarom stelt de fractie van GroenLinks de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten 

over het proces rondom deze fusie: 

1. Is GS bekend met de processtappen en keuzes vanuit de gemeente Landerd die hebben 

geleid tot de keuze voor een fusie met de gemeente Uden? Is GS van mening dat er een 

zorgvuldig en afgewogen proces heeft plaatsgevonden, waarin de bewoners van de hele 

gemeente Landerd voldoende zijn geconsulteerd en meegenomen? Zo ja, waaruit blijkt dat? 

Zo nee, graag een toelichting. 

2. Is GS bekend met de opzet en de uitkomsten van het referendum uit 2015? Hoe 

interpreteert GS de uitkomsten van dit referendum? Hoe beoordeelt GS de doorvertaling van 

het huidige College van de referendum-uitkomsten in relatie tot de keuze voor Uden als 

fusiepartner? 

3. Is GS bekend met ‘de gemoederen’ in Schaijk ten aanzien van de keuzemogelijkheden binnen 

het referendum, de referendum-uitkomsten en de voorkeur van veel inwoners van Schaijk 

voor fusie met de buurgemeente Oss? 

4. Is GS bereid om met de gemeenten Landerd en Uden te spreken over hoe zij beter naar de 

inwoners van Schaijk kunnen luisteren en hen helpen een oplossing te vinden, zodat ook de 

inwoners van Schaijk zich thuis voelen in hun toekomstige gemeente?  

5. Hoe en wanneer worden Provinciale Staten in gelegenheid gesteld om zich uit te spreken 

over de voorgenomen fusie? 

 

We zien de beantwoording graag tegemoet komen, 

Bij voorbaat dank, 

Namens de fractie van GroenLinks 

Jade van der Linden 

Anne van Diemen 

Hagar Roijackers 

 


